

PELUANG KERJAYA

Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. mempelawa calon-calon yang berkelayakan untuk mengisi kekosongan jawatan di Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. (KPTMSB).

BIL	JAWATAN	SYARAT AM	SYARAT KHUSUS	SYARAT PSL (PENINGKATAN SECARA LANTIKAN)
1.	<p>PENOLONG PENGARAH (TEKNOLOGI MAKLUMAT)</p> <p>Keperluan : Dua (2) Orang</p> <p>Penempatan; KPTM Ibu Pejabat & Universiti-Poly Tech Malaysia (UPTM)</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Lulus Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>a) Memiliki kelayakan Ijazah Sarjana Muda dalam bidang Sains Komputer, Teknologi Maklumat, Kejuruteraan Komputer, Rangkaian Komputer atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</p> <p>b) Mempunyai kemahiran dalam pengaturcaraan terutama PHP/Laravel Framework & MySQL, PostgreSQL.</p>	<p>Staf sokongan yang sedang berkhidmat di Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. (KPTMSB) adalah layak untuk memohon sekiranya memenuhi syarat seperti berikut:</p> <p>a) Mempunyai kelayakan seperti syarat khusus; dan</p> <p>b) Berumur kurang dari 54 tahun pada tarikh lantikan; dan</p> <p>c) Disokong oleh Ketua Jabatan/Ketua Perkhidmatan.</p>
2.	<p>PENOLONG PENGARAH (TEKNOLOGI MAKLUMAT)</p> <p>Keperluan : Satu (1) Orang</p> <p>Penempatan ; KPTM Ibu Pejabat</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh</p>	<p>a) Ijazah Sarjana Muda Keselamatan Siber yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</p> <p>b) Mempunyai kemahiran untuk memastikan tahap ICT</p>	<p>Staf sokongan yang sedang berkhidmat di Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. (KPTMSB) adalah layak untuk memohon sekiranya memenuhi syarat seperti berikut:</p>

PELUANG KERJAYA

		<p>tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Lulus Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>selamat di syarikat adalah satu kelebihan.</p>	<p>a) Mempunyai kelayakan seperti syarat khusus; dan</p> <p>b) Berumur kurang dari 54 tahun pada tarikh lantikan; dan</p> <p>c) Disokong oleh Ketua Jabatan/Ketua Perkhidmatan.</p>
3.	<p>PENOLONG PENGARAH (JABATAN PERANCANGAN KORPORAT)</p> <p>Keperluan : Tiga (3) Orang</p> <p>Penempatan ; KPTM Ibu Pejabat</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Lulus Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>a) Ijazah Sarjana Muda Komunikasi Korporat/ Pemasaran/ Pemasaran Digital yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</p> <p>b) Mahir merancang program publisiti untuk mempromosikan dasar, peranan, aktiviti dan khidmat organisasi kepada semua orang.</p> <p>c) Mempunyai kemahiran dalam pengurusan semua medium media sosial;</p> <p>d) Berpengalaman dalam menyelaras dan memantau keberkesanan setiap iklan di semua medium media sosial;</p> <p>e) Merancang 'content' dan 'posting' di semua medium media sosial.</p> <p>f) Berkemahiran mengendalikan majlis yang berprotokol.</p>	<p>Staf sokongan yang sedang berkhidmat di Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. (KPTMSB) adalah layak untuk memohon sekiranya memenuhi syarat seperti berikut:</p> <p>a) Mempunyai kelayakan seperti syarat khusus; dan</p> <p>b) Berumur kurang dari 54 tahun pada tarikh lantikan; dan</p> <p>c) Disokong oleh Ketua Jabatan/Ketua Perkhidmatan.</p>

PELUANG KERJAYA

4.	<p>PENOLONG PENGARAH</p> <p>Keperluan : Empat (4) Orang</p> <p>Penempatan ; KPTM Ibu Pejabat dan Universiti-Poly Tech Malaysia (UPTM)</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Warganegara Malaysia; b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan c) Lulus Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya. 	<ul style="list-style-type: none"> a) Ijazah Sarjana Muda yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. b) Keutamaan kepada graduan ijazah sarjana muda dalam bidang matematik/ sains komputer/ sains statistik/ kejuruteraan/ senibina/ sumber manusia c) Mempunyai pengalaman dalam mengurus, menyelaras, mendokumentasi dan mengaplikasi sistem pengurusan dokumen secara efisien. 	<p>Staf sokongan yang sedang berkhidmat di Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. (KPTMSB) adalah layak untuk memohon sekiranya memenuhi syarat seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Mempunyai kelayakan seperti syarat khusus; dan b) Berumur kurang dari 54 tahun pada tarikh lantikan; dan c) Disokong oleh Ketua Jabatan/ Ketua Perkhidmatan.
5.	<p>JURUGAMBAR/ GRAFIK EDITOR</p> <p>Keperluan : Satu (1) Orang</p> <p>Penempatan: KPTM Ibu Pejabat,</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Warganegara Malaysia; b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan c) Kepujian dalam Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya. 	<ul style="list-style-type: none"> a) Memiliki kelayakan Diploma Fotografi atau kelayakan yang diiktiraf daripada institusi-institusi pengajian tinggi tempatan / luar negara; b) Berbakat dan berkebolehan dalam bidang seni foto, kamera filem atau seni lukis. 	<p>Staf sokongan yang sedang berkhidmat di Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. (KPTMSB) adalah layak untuk memohon sekiranya memenuhi syarat seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Mempunyai kelayakan seperti syarat khusus; dan b) Berumur kurang dari 54 tahun pada tarikh lantikan; dan c) Disokong oleh Ketua Jabatan/Ketua Perkhidmatan.

PELUANG KERJAYA

BIL	JAWATAN	SYARAT AM	SYARAT KHUSUS
6.	<p>KERANI</p> <p>Keperluan : Tujuh (7) Orang</p> <p>Penempatan: KPTM Ibu Pejabat, Universiti-Poly Tech Malaysia (UPTM) dan KPTM Bangi</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Warganegara Malaysia; b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan c) Kepujian dalam Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya. 	<ul style="list-style-type: none"> a) Berkemahiran dalam menggunakan komputer dengan perisian <i>Microsoft Office</i>. b) Bersedia untuk di tempatkan di mana-mana kampus cawangan KPTM.
7.	<p>JURUTEKNIK (KOMPUTER)</p> <p>Keperluan : Satu (1) Orang</p> <p>Penempatan: Universiti-Poly Tech Malaysia (UPTM)</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Warganegara Malaysia; b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan c) Memiliki Sijil Pelajaran Malaysia (Vokasional) dalam bidang elektrik atau elektronik atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; d) Memiliki Sijil dalam bidang kejuruteraan elektronik (komputer) yang diiktiraf daripada politeknik-politeknik tempatan atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya; serta e) Lulus Bahasa Melayu (termasuk lulus Ujian Lisan) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya. 	<ul style="list-style-type: none"> a) Bersedia untuk di tempatkan di mana-mana kampus cawangan KPTM.
8.	<p>PENYELENGGARA STOR</p> <p>Keperluan : Satu (1) Orang</p> <p>Penempatan: KPTM Ibu Pejabat,</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Warganegara Malaysia; b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan c) Kepujian dalam Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau 	<ul style="list-style-type: none"> a) Mempunyai kemahiran menggunakan Microsoft Office dengan baik. b) Calon yang mempunyai pengalaman kerja sebagai Penyelenggara Stor akan diberi keutamaan.

PELUANG KERJAYA

		kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.	
9.	<p>PEKERJA AM RENDAH</p> <p>Keperluan : Satu (1) Orang</p> <p>Penempatan: Universiti-Poly Tech Malaysia (UPTM)</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Tamat darjah 6 sekolah rendah bantuan penuh kerajaan</p>	<p>a) Berkebolehan bertutur, membaca dan menulis dalam Bahasa Malaysia dengan baik</p>

PERMOHONAN

- Calon yang memenuhi kriteria seperti berikut adalah dipelawa untuk mengemukakan permohonan secara rasmi dengan melampirkan salinan dokumen seperti berikut :
 - Keterangan peribadi (resume) dan gambar terkini berukuran pasport
 - Salinan kad pengenalan
 - Salinan sijil-sijil akademik yang berkaitan.
 - Surat rasmi permohonan dan dinyatakan jawatan yang dimohon dalam surat tersebut.
- Untuk permohonan secara PSL (Peningkatan Secara Lantikan), calon perlu bersetuju dengan syarat-syarat lantikan seperti yang dinyatakan dalam Garis Panduan Pelaksanaan Peningkatan Secara Lantikan (PSL) Bagi Staf Bukan Akademik Di Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd..

PERMOHONAN YANG LENGKAP HENDAKLAH DIHANTAR MELALUI:

1) EMAIL recruitment@gapps.kptm.edu.my (Nyatakan jawatan yang dimohon pada tajuk email)

ATAU

2) ALAMAT: PENGARAH KANAN
JABATAN SUMBER MANUSIA
IBU PEJABAT KOLEJ POLY-TECH MARA
ARAS 4, JALAN 7/91, TAMAN SHAMELIN PERKASA
56100 KUALA LUMPUR

SEBELUM ATAU PADA **1 APRIL 2024 (ISNIN)**

HANYA CALON YANG DISENARAI PENDEK SAHAJA YANG AKAN DIPANGGIL UNTUK TEMUDUGA